
Zápis ze zasedání Studijní komise konané dne 24.4.2013

Program:

1)  Schválení zápisu z minulých zasedání 
2)  Hodnocení kvality a problematika doktorského studia  
3)  Návrhy vnitřních předpisů Univerzity 
4)  Různé

Ad 1) Předseda komise zahájil zasedání a  seznámil členy komise s návrhem zápisů ze zasedání ze 
dne 11.3.2013 a 17.4.2013. Po krátké diskusi komise návrhy zápisů konsensuálně schválila

Ad 2) Bod uvedl profesor Stanislav Štech, prorektor pro rozvoj. Představil stav v oblasti koncepce
doktorského studia a nastínil možné cesty dalšího vývoje. V následné diskusi se hovořilo o otázkách
zapojení doktorandů do vědecké činnosti, o jejich pedagogické přípravě, o mezinárodním rozměru
doktorského studia a o hodnocení jeho kvality. V závěru se komise shodla s prorektrem Štechem a
potřebě další diskuse k těmto otázkám v budoucnu.

Ad 3) Předseda komise informoval přítomné o zasedání legislativní komise AS UK. Konstatoval, že
modifikace navržených předpisů, představená kancléřem UK odpovídá výstupům z diskuse vedené
na posledním zasedání Studijní komise. Dále pak představil pozměňovací návrh podaný dr. Stašou,
předsedou LK AS UK. Po následné diskusi přijala Studijní komise souhlasné stanovisko k tomuto
návrhu (více o průběhu legislativního procesu na http://www.cuni.cz/UK-4286.html).

Ad 4) Komise vyslechla informaci přítomných zástupců UK v RVŠ (kol. Mgr. Jašurka a kol. Mgr.
Makajeva)  o  aktuálních  otázkách  projednávání  novely  ZVŠ.  Další  body do  různého  vzneseny
nebyly, předseda komise poděkoval členům za účast a jednání ukončil.

Zapsal: Makajev


